
 
Generalforsamling i Næstved Sportsrideklub 28. marts 2025            
 
Antal fremmødte: 33 

 
Referat 

 

1) Valg af dirigent/ordstyrer 

Morten Møller-Hansen foreslås og blev valgt.  

Dirigenten konstaterer at generalforsamlingen er rettidigt indkaldt 

 

2) Bestyrelsens beretning v/formand John Tingberg 

Formand John Tingberg aflægger beretning for 2024. 

 

Sidste år besluttede klubben med medlemmernes opbakning at købe ridehuset. Vi har ikke kunnet få oplyst 

hvor meget vi skal betale i ejendomsskat og forsikring. Desuden har det været svært af adskille bygningerne 

matrikelmæssigt. Bestyrelsen har derfor valgt at fortsætte med at leje. Vi afventer ny lejeaftale fra 

kommunen. 

Vi har nu fået skøde på ridebanen, som vi lavede i 2016.   

 

Vi har haft et godt år. Vi har afholdt en del stævner. 

Rideskolestævner: Fastelavn med Ringridning, Minimester, Dressur og Spring samt Juleafslutning med 

Holdridning. 

Kæphestestævner 

D-stævner spring og dressur i april og september 

B-stævne pony spring med DRF-mesterskab for hold.  

B-stævne hest spring med kvalifikation med Walber Cup 3. afd. 

 

Det har været meget gode stævner med mange tilmeldte.  

Vi har lavet mange forbedringer. Nye hegn på ridebanen, renoveret cafeterievogn og udvidet terrassen.  

Det har givet mulighed for af afholde stævner på højere plan.  

Vi har mange gode og flittige frivillige, men vi kan godt bruge flere. 

Cafe udvalget klør på og vil gerne have mere hjælp, hvis nogen har lyst. 

Stævneudvalget kan også bruge flere hjælpere. 

 

Tak til Stald Bent Pedersen og personale for at passe vores faciliteter. 

 

En stor tak til vores sponsorudvalg. Der arbejdes på at sætte sponsorreklamer på kortsiden af ridebanen.  

Vi kan ikke udelukkende leve af kontingenter, men af overskuddet fra vores stævner. Det er dyrt at 

vedligeholde banerne. Der skal nyt top lag i ridehuset. DKK 110.000,- uden arbejdsløn. Det bliver klaret af 

de frivillige hjælpere i klubben. Udendørsbanen skal også snart have nyt top lag og det kommer også til at 

gøre et indhug i kassebeholdningen. 

 

En stor tak til alle der hjælper klubben. 

 

3) Revideret regnskab for 2024 fremlægges til godkendelse 

Formand John Tingberg fremlagde regnskabet for 2024 

Medlemmerne godkendte regnskabet  



Regnskabet afspejler meget godt formandens beretning. Vi har brugt mange penge, men ikke flere end vi 

har tjent. Vi har et overskud på ca. DKK 66.000.- Lidt mindre end sidste år, men vi har investeret. 

Overskuddet skyldes udelukkende stævner og cafe. Uden det ville vi have underskud. Det er kun muligt da 

klubben har nogle meget flittige frivillige. 

 

Der var ingen spørgsmål til regnskabet. Det blev godkendt.  

 

4) Fastsættelse af kontingent for 2026 

Bestyrelsen foreslår at kontingentet forbliver uændret. Juniorer på 450,- kr, seniorer 550,- kr og 

300,- kr. for passive medlemmer.  

Godkendt 

 

5) Indkommende forslag.  

Der er ikke indkommet nogle forslag. 

 

 

6) Valg af medlemmer til Forretningsudvalget  

John Tingberg er på valg - blev valgt for en ny 2-årig periode.   

Berit Søbygaard er på valg - blev valgt for en ny 2-årig periode. 

 

7) Valg af formænd for øvrige udvalg  

Ingen på valg 

          

8) Valg af Næstformænd for øvrige udvalg 

Catrine ønsker ikke genvalg, men en stor tak for en kæmpe indsats. 

Tina blev valgt for en 2-årig periode 

            

9) Valg af medlemmer til Caféudvalget 

Niels Nygaard træder ud 

Niels Lundby - Blev genvalgt for en 1-årig periode 

Katja Madsen -Blev genvalgt for en 1-årig periode  

Gitte Vinther- Blev valgt for en 1-årig periode 

 

 

10) Valg af medlemmer til stævneudvalget/Ungdomsudvalg 

Stævneudvalg:  

Berit Søbygaard Ludvigsen blev genvalgt for en 1-årig periode 

Sascha Brix Nikolajsen blev genvalgt for en 1-årig periode  

Natasja Madsen blev valgt 

Louise Mikkelsen blev valgt 

 

Ungdomsudvalg: 

Simone Flannov Sivertsen er på valg – Blev genvalgt for en 1-årig periode 

Frigg Solberg er på valg - Blev genvalgt for en 1-årig periode 

Clara Lunde Boberg er på valg - Blev genvalgt for en 1-årig periode 

 

11) Valg af medlem til IT-udvalget 

Sascha Brix Nikolajsen er på valg – Blev genvalgt for en 1-årig periode 

 

12) Valg af suppleanter til forretningsudvalget 

Tina Madsen blev genvalgt for en 1-årig periode 



 

Ranja Broe-Brøndum træder ud og i stedet blev 

Morten Møller-Hansen valgt for en 1-årig periode 

         

13) Valg af 2 revisorer og 1 revisorsuppleant  

Kasper Ludvigsen er på valg - blev genvalgt for en 1-årig periode                             

Susanne Albæk er på valg - blev genvalgt for en 1-årig periode  

Suppleant: Merete Kähler Norsker er på valg - blev genvalgt for en 1-årig periode  

 

14) Eventuelt.  

Torben oplever som p-vagt til vores stævner, at vores gæster roser os for vores gode stævner og 

faciliter.  

         

15) Vi skal hylde vores ranglistevindere 2024 

 
Heidi giver gestus til præstationer i løbet af året og håber på ingen glemte 

Sjællandsmester i Millitary: Mikael Blem Kofoed/Don Domingo 

Distriktmester Hold Dressur: Simone Monti Vinther/Princess Celina, Simone Flannov 

Sivertsen/Don Domingo, Laura Hulvej Grastengaard/Kalli Lykkegaard og Caroline 

Rishøj/Lindegårdens Zahna 

Ranglistevinder i D5 spring/Hest: Lars Birkedal/Obama van de Wittemoere 

 

                Ranglistevindere NSPR 

 Dressur: 

                 Pony - Laura Hulvej Grastengaard på Toftegaards Hurricane 

                 Hest - Laura Hulvej Grastengaard på Kalli Lykkegaard 

                  

                 Spring: 

                 Pony - Laura Reffstrup Møller-Hansen - Lundemarksgårds Solist 

                 Hest - Laura Reffstrup Møller-Hansen - Little Butterfly 

 

                  Military: 

                  Hest - Simone Vinther på Gavnholts Bella Selina 

 

 

 


